
Ag. Rosiego: Nie ma przesłanek, żeby Roma go sprzedała

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach pojawiły się plotki o zainteresowaniu innych zespołów

Aleandro Rosim. Wśród głównych kandydatów do jego pozyskania

wymienia się Parmę. Portal radiocalciomercato.it skontaktował się z

Davide Lippi, który jest również agentem Gianluci Caprariego.

 

Rosi?

- Nikt mnie o niego nie pytał, zainteresowanie Parmy to jedynie plotki. Dalsze

słuchanie tych plotek o Rosim nie jest normalnym. W tym roku rozegrał dobry

sezon, zasługuje na szacunek miejsca, kibiców i również dziennikarzy, którzy

czasami traktują go ze sceptycyzmem. Zespół taki jak Roma, który ma rzymianina z

rocznika '87 w składzie nie może pozwolić mu uciec, nie widzę na jego pozycji, w

jego wieku, graczy o jego wartości. Nie ma powodów, dla których klub mógłby się

go pozbawić. Nikt z kierownictwa nie powiedział mi, że jest na sprzedaż. U Zemana

może zostać jeszcze wzmocniony, zagrał dobry sezon i już pracuje, żeby znajdować

się jak najszybciej w formie.

 

Caprari?

- Pescara skorzystała z wykupu i jest w połowie graczem Romy. Myślę, że to

sprawiedliwe, że piłkarz powinien grać gdyż jest młody i potrzebuje doświadczenia.

Zobaczymy nieco później co się wydarzy. Może być tak, że zostanie w Pescarze, a

dla gracza z rocznika '93 gra w Serie A jest poważną okazją. Gdyby było wezwanie

ze strony Giallorossich, ocenimy je z przyjemnością.
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